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JAARVERSLAG 2019. 
 
Ook in het afgelopen jaar 2019 hebben we als dorpsraad ons ingezet om de belangen van de 
inwoners van Burgerbrug en de buurtschappen Burgervlotbrug en Zijpersluis zo goed mogelijk te 
behartigen. Hierbij is een goede samenwerking en afstemming met de gemeentelijke diensten van 
groot belang. 
In 2019 is dit goed verlopen waarbij opgemerkt dat er weinig complexe zaken aan de orde zijn 
geweest.  
 
In ons dorp is er sprake van een goede sociale samenhang. Er is een actief verenigingsleven en de 
school is  hierin een belangrijke factor.  
De Oldskoel organiseert regelmatig verschillende activiteiten en De Herboren Toren heeft ook dit jaar 
weer een prima cultureel programma weten samen te stellen. De carnavalsvereniging, de ijsclub, 
toneelvereniging, harddraverijvereniging en nog een aantal kleine verenigingen organiseren 
regelmatig activiteiten. Waar mogelijk steunen we als dorpsraad deze activiteiten door mankracht 
en/of aandacht in de Brugpraat en op de website. 
 
Samenstelling dorpsraad 
Ondanks de goede samenhang van ons dorp is het telkens weer lastig om nieuwe leden voor de 
dorpsraad te vinden. Gelukkig hebben we dit jaar toch twee nieuwe leden weten te vinden. Jeroen 
Koomen en Peter Fennema zijn inmiddels lid van de Dorsraad. Helga Wagemaker heeft ons voor de 
grote vakantie verlaten. Zij is weer gaan studeren en richt zich op andere vrijwillige zaken. Elli Ruijter 
heeft het voorzitterschap overgenomen. Peter Fennema is de nieuwe penningmeester en Willy 
Schipper is de nieuwe secretaris. Elli en Willy willen het eerst voor 1 jaar doen en kijken of het ze 
bevalt. Toch zijn nieuwe leden nog altijd welkom. Het zou fijn zijn als er leden bij willen komen 
wonend op het  Zwanenplein, Bollplein of uit de nieuwe wijk Welgelegen. 
 
Vergaderingen 
In het jaarlijkse vergaderschema werden zeven vergaderingen gepland plus een jaarvergadering voor 
alle inwoners van Burgerbrug en omgeving. We vergaderen in de Herboren Toren waar we op  
25 november ook de jaarvergadering organiseerden. Op deze jaarvergadering heeft Croon en Bergh 
een presentatie verzorgd en ook Peter Verduin van de Omgevingsdienst heeft een presentatie m.b.t. 
de nieuwe Omgevingswet verzorgd.   
 
Brugpraat 
Het dorpsblad wordt vier maal per jaar uitgebracht. Het abonnementen systeem voldoet prima en 
het blad voorziet in zijn behoefte, want de animo voor een betaald dorpsblad is best heel groot. 
Meer dan de helft van de inwoners ontvangen nu het blad. Op deze manier kan het blad blijven 
bestaan en worden de gemaakte kosten gedekt. De redactie van Brugpraat heeft inmiddels afscheid 
genomen en zij hebben vier nieuwe redactieleden weten te vinden. De nieuwe redactie gaat de 
winter editie geheel zelfstandig maken. De redactie bestaat nu uit: Aimee van Veldhoven, Marieke 
Kamp, Monique Drost en Leo Borst. Wij wensen hen veel succes. 
  
 
 
 



E. Ruijter-Masteling  secretaris W.C. Schipper-Rens 
101 a 
  Grote Sloot 101 a 
  1754 JC Burgerbrug 
  Burgerbrug     
                                                             e-mail: 
                                                                                                      dorpsraad@burgerbrug-nh.nl 
   
 
Belangrijke onderwerpen 
 
Sponsoring Rabobank: 
De Dorpsraad heeft dit jaar weer meegedaan met de Clubkas Campagne. Hiervoor hebben we weer 
een leuk bedrag ontvangen. 
 
Subsidie gemeente: 
Ieder jaar stelt de gemeente een vast bedrag beschikbaar voor verenigingen stichtingen. Ook de 
dorpsraad vraagt deze subsidie jaarlijks aan. In 2019 heeft de gemeente € 2,- beschikbaar gesteld per 
inwoner. Dit geld heeft de dorpsraad ontvangen. Het is de bedoeling dat dit geld besteed wordt aan 
activiteiten of investeringen in het dorp voor de inwoners. Dit bedrag zullen we jaarlijks ontvangen. 
 
Glasvezel: 
Nadat de aanbieding van E-fiber en Trined zijn komen te vervallen vanwege tekort deelname is er 
een soort kabeloorlog ontstaan. Eerst konden inwoners inschrijven bij Kabeltex, maar kort daarna 
werd ook vergunning verleend aan Fiber NH en provider Solcon (onderdeel van KPN). Uiteindelijk 
heeft Kabeltex zich terug getrokken uit het zuidelijke deel van de gemeente Schagen en ging Fiber NH 
heel snel aan de slag met het ingraven van de kabels. Zij deden alleen aansluitingen in het 
buitengebied. Echter tot op dit moment is er nog geen huis aangesloten op het glasvezel. Er lopen op 
dit moment diverse procedures tegen het bedrijf, omdat zij zonder de juiste vergunningen te 
voortvarend aan de slag zijn gegaan. De gemeente Schagen zegt hier niets aan te kunnen 
veranderen. 
 
Woningbouw: 
Eén van de twee kavels van de gemeente bij de school is nog steeds te koop. Op beide kavels van 
familie van Schie aan de Grote Sloot staan inmiddels twee woningen, waarvan één inmiddels 
bewoond. Op het plan “Welgelegen” wordt nog steeds druk gebouwd. Een heel aantal woningen 
worden al bewoond en achter op het plein is de bestrating voor permanent aangelegd. Er is nog één 
kavel te koop. 
 
Op 24 juni jl. heeft wethouder Jelle Beemsterboer een presentatie gehouden in de Herboren Toren 
over de mogelijkheden van een CPO project in Burgerbrug. Deze bijeenkomst werd goed bezocht.  
Na de zomer is er een tweede bijeenkomst georganiseerd bij familie van Wichen. Hier was Bouwend 
Waarland uitgenodigd en een inwoner van het nieuwe project in Waarland. Daarna hebben zeven 
jongeren zich aangemeld voor het project. Er is daarna nog een oproep geplaatst in de Brugpraat 
voor geïnteresseerden. Op dit moment staat de teller op negen en staan er drie op de reservelijst. In 
december is er door een grote afvaardiging van belangstellende een gesprek geweest op het 
gemeentehuis met wethouder Beemsterboer om de volgende fase van het project in te gaan en zich 
te gaan richten op mogelijke locaties voor de belangstellenden en hun woonwensen. In 2020 en 
volgende jaren zullen de volgende stappen kunnen volgen.  
 
Binnen de gemeente Schagen wordt gewerkt aan een Woonvisie. Hierbij zijn de dorpsraden ook 
betrokken en hebben zij ook inbreng in deze Visie. 
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Verkeer: 
Vorige zomer is er aan de Grote Sloot ten noordoosten van de brug een aanpassing gedaan door het 
asfalt te vernieuwen en ook de onderliggende fundering. Tevens zijn er twee versmallingen in de weg 
aangebracht. Op deze manier rijden de auto’s niet meer vlak langs de voorgevel van de bebouwing 
en was er de gedachte dat het remmend zou werken. Uit gedane snelheidsmetingen is echter naar 
voren gekomen dat er nauwelijks langzamer wordt gereden. 
Er wordt nu geklaagd dat het tot gevaarlijke situaties leidt omdat auto’s soms nog net even er tussen 
door gaan. Ook aan de fietsers wordt soms geen voorrang verleend. Kleine kinderen op de fiets leidt 
ook tot gevaarlijke situaties. De gemeente is echter niet van plan om dit op korte termijn aan te 
passen. De stoepranden hebben wel een verfje gekregen waardoor ze beter zichtbaar zijn. 
 
Het waarschuwing bord bij Diner Events voor fietsers om over te steken is recent verplaatst, zodat 
het eerder zichtbaar is. Ook is er inmiddels een lantaarnpaal geplaatst bij de Westfriesedijk als je 
naar beneden rijdt daar waar het fietspad begint.  
De schoolzone aan de noord west zijde van de Grote Sloot is inmiddels gerealiseerd. De dorpsraad 
heeft de tekeningen hiervan gezien en goedgekeurd. De Dorpsraad heeft ook gevraagd om het asfalt 
daar ter plekke te vervangen/repareren maar dat is nog niet gebeurd.  
 
In augustus is er door de gemeente een bijeenkomst georganiseerd wat ging over “Langzaam verkeer 
in dorpen, kan dat niet beter?”. 
Dorpsraad is hierheen geweest en het krijgt een vervolg. 
 
Veldbezoek gemeente Schagen: 
Deze heeft dit jaar wel plaats gevonden, maar had niet veel te betekenen. Wij wilden verder met het 
verkeersplan, maar door miscommunicatie was dat niet geheel duidelijk. Daarom hebben we in 
september alsnog met een aantal mensen van de gemeente om tafel gezeten en diverse dingen 
besproken.   
Het contact met Guido Schipper (gebied coördinator) verloopt prima. Hij is makkelijk te bereiken en 
weet welke mensen we moeten benaderen voor bepaalde zaken. 
 
Campagne Veiligheid en Bewustwording Landbouw en Transport verkeer: 
Deze campagne is in 2019 van start gegaan en wordt ondersteund door o.a. Gemeente Schagen, 
Fietsersbond, Transportbedrijven , Loonbedrijven, Groothandel, Cumela, OFS, en  LTO HLS. 
Initiatiefnemer van dit project is Rolf Klant. Wij als dorpsraad zijn hierbij ook betrokken en zijn 
aanwezig bij de vergadering en zorgen ervoor dat alle collega dorpsraden binnen de gemeente 
Schagen hiervan ook op de hoogte worden gehouden.  

Meester Bollplein: 
Vorig jaar bleek dat de zandbak op het veldje bij het Meester Bollplein niet of nauwelijks wordt 
gebruikt. Er zitten wel katten in. De andere speeltoestellen zijn verouderd. Tijdens de jaarmarkt 
hebben we daarom een aantal voorstellen laten zien waar op gestemd kon worden. De meeste 
stemmen gingen naar een veldje met fitness toestellen. In overleg met de gemeente konden we 
uitzoeken wat we dan precies voor toestellen wilden. Echter deze bleken veel te duur voor ons 
budget. De gemeente betaald dit niet. Nu hebben we nog wat andere opties om geld bij elkaar te 
krijgen en mocht dat niet lukken zullen we een alternatief plan moeten bedenken. Na overleg met de 
directe buren van dit pleintje hebben we afgesproken dat de zandbak zal worden verwijderd en dat 
verder alles bij het oude blijft. 
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Pluktuin: 
Tijdens de boom plant dag op 13 maart is de bloemencirkel naast de lagere school gezaaid. Tevens 
zijn er naast de schooltuin allerlei lage plukstruiken geplant door de leerlingen. Dit was een initiatief 
van de Dorpsraad en is heel snel opgepakt in overleg en met samenwerking van de gemeente. We 
hebben de hele zomer kunnen genieten van de prachtige bloemen die er bloeiden. Dit krijgt volgend 
jaar een vervolg. 
 
Jaarvergadering 25-11-2019 
Deze vergadering was redelijk goed bezocht. Gasten op deze avond waren Peter Verduin van de 
Omgevingsdienst Noord-Holland Noord om een presentatie te geven over de nieuwe omgevingswet 
die op 1 januari 2021 van kracht gaat worden. Deze wet zal vele andere wetten en Algemene 
maatregelen van Bestuur vervangen. Dit om meer snelheid in het vergunning proces te kunnen 
brengen. Iedere inwoner krijgt met deze wet te maken. Een mooi plan maar er moet in één jaar nog 
heel veel gebeuren om alle partners in de keten op één lijn te krijgen. Ook de digitale uitwisseling 
tussen de diverse instanties wordt nog een hele uitdaging. Na de pauze was het woord aan Jessica 
Wormhoudt. Zij gaf uitleg over wat er zoal gebeurt op zorgkwekerij Croon en Bergh en in het pronk 
juweel met bloembollen, kruiden , planten, struiken en bomen. Ook is er een kastanje bos aangelegd. 
Achter de gebouwen ligt een mooi wandelgebied en waterberging. Dit is vrij toegankelijk en één van 
de geluk plekken van de gemeente Schagen.  
 
 
 
 
Burgerbrug, 
Januari 2020 erm/wsr 
 


